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To: 5.1.2e Ro @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Fri 12/4/2020 2:48:33 PM

Subject: RE: Stand van zaken herschrijving convenant testketen

Received: Fri 12/4/2020 2:48:34 PM

Nog één aanvulling: er zijn tot nu toe nog geen afspraken gemaakt over de werkwijze van de LCT (me{jjES{EJl's voorzitter),
daar dient dit convenant voor. Vandaar dat de taken en werkwijze van de LCT zijn beschreven.

ver:IEE
Verzonden: vrijdag 4 december 2020 15:37

Onderwerp: RE: Stand van zaken herschrijving convenant testketen

vol]

Hierbij de eerste schone versie van het herschreven convenant; er staan wel nog een aantal opmerkingen en vragen in voor

beleid.

We hebben geprobeerd de doelen en daaruit voortvloeiende afspraken helder te formuleren. Dit heeft geleid tot een andere

indeling van de hoofdstukken en de uitgebreide beschrijving van de rollen is naar de bijlage verhuisd.

We horen graag je commentaar. Als je vragen hebt, isfEXELg vanmiddag (of indien nodig in het weekend) telefonisch

bereikbaar.

Alvast veel dank!

Groeten,

En

Verzonden: donderdag 3 december 2020 14:28

minvws.nl>

minvws.nl>; 3.1.08 EN) SEEo ninvws ni;
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Stand van zaken herschrijving convenant testketen

Ja, dat gaat lukken

van: INEEXECNNN)JEEXEDNN@ minvws. n>
Verzonden: donderdag 3 december 2020 13:28

Onderwerp: Stand van zaken herschrijving convenant testketen

Gister en vandaag hebben we overleg gehad met de Covid-directie over het concept convenant, jouw kritische opmerkingen en

ons aanbod om er een heldere, beknopte versie van te maken. Ze hebben ons aanbod geaccepteerd. Wel hebben ze benadrukt

dat het van belang is om bij het herschrijven zo dicht mogelijk bij de doelen van het convenant en de afspraken tussen de

Partijen te blijven, nu zij in feite akkoord zijn gegaan met de inhoud van de conceptversie die er nu ligt. We hebben aangegeven

dat we de doelen en afspraken zo duidelijk mogelijk op papier willen zetten en overbodige tekst eruit halen.

Wat betreft de planning op de korte termijn, het volgende. We hebben afgesproken dat we ons best doen om volgende week

maandag een nieuwe conceptversie aan ze voor te leggen. Voor die tijd horen we graag of de aanpassingen recht doen aan jouw

opmerkingen. Heb je morgen tijd om naar het concept te kijken?

Groet, IEXETN


